

ULTRA

DVI/AUDIO TO HDMI CONVERTER User's Manual

DVI/AUDIO AU CONVERTISSEUR DE HDMI Le Manuel D'Utilisateur





DVI/AUDIO TO HDMI CONVERTER

Introduction

The ULTRA DVI/AUDIO TO HDMI CONVERTER is designed to make your A/V equipment use more comfortable, more productive and less expensive. It converts a digital DVI signal and toslink audio and digital audio input to an HDMI format allowing the viewing or switching of a digital AV signal on an HDMI system.

Optical Audio Cable Connection

Step 01



Connect the DVI device to the input port of converter

Step 02



Connect the optical audio device to the input port of converter

Step 03



Connect the HDMI device to the output port of converter

Step 04



Connect the optical audio device to the output port of converter

Step 05



Connect 5V power adapter to the unit and connect it to AC power

Coaxial Audio Cable Connection

Step 01



Connect the DVI device to the input port of converter

Step 02



Connect the coaxial audio device to the input port of converter

Step 03



Connect the HDMI device to the output port of converter

Step 04



Connect the coaxial audio device to the output port of converter

Step 05



Connect 5V power adapter to the unit and connect it to AC power



DVI/AUDIO AU CONVERTISSEUR DE HDMI

Introduction

ULTRA Le DVI/AUDIO AU CONVERTISSEUR de HDMI est conçu pour faire votre équipement d'A/V employer plus confortable, plus productif et moins cher. Il convertit un signal numérique de DVI et une entrée audio audio et numérique de toslink en format de HDMI permettant le visionnement ou la commutation d'un signal numérique de poids du commerce sur un système de HDMI.

Câble audio optique de connexion

ÉTAPE 01



Connectez le DVI à l'entrée du port convertisseur

ÉTAPE 02



Connectez le périphérique audio optique à l'entrée du port convertisseur

ÉTAPE 03



Connectez l'appareil HDMI vers le port de sortie de convertisseur

ÉTAPE 04



Connectez le périphérique audio optique vers le port de sortie du convertisseur

ÉTAPE 05



Reliez l'adaptateur de la puissance 5V à l'unité et reliez-le au courant alternatif

Câble audio coaxial de connexion

ÉTAPE 01



Reliez le dispositif de DVI au port d'entrée du convertisseur

ÉTAPE 02



Reliez le dispositif audio coaxial au port d'entrée du convertisseur

ÉTAPE 03



Connectez l'appareil HDMI vers le port de sortie de convertisseur

ÉTAPE 04



Connectez le périphérique audio coaxial vers le port de sortie de convertisseur

ÉTAPE 05



Reliez l'adaptateur de la puissance 5V à l'unité et reliez-le au courant alternatif